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Radna Rady Miasta Poznania 

  

 

  Do Prezydenta Miasta Poznania 

 

           INTERPELACJA 

 

W imieniu Stowarzyszenia Podolany, w związku z informacjami o prawdopodobnych 
planach budowy fabryki środków chemicznych przy ulicy Druskiennickiej, proszę o 
wyjaśnienie powodów wydania decyzji, a później zmiany decyzji pozwolenia na budowę z 
hali magazynowej na halę produkcyjno-magazynową dla producenta chemikaliów  - firmy 
Bros. 

Czy będą tam produkowane substancje przeciwko myszom i gryzoniom, środki 
owadobójcze? Czy będą tam składowane chemikalia szkodliwe dla życia ludzi, mające 
negatywny wpływ na środowisko? 

Mieszkańcy Podolan oczekują, że tereny poprzemysłowe zostaną zrekultywowane i 
zazielenione z możliwością zabudowy mieszkaniowej możliwie ekstensywnej, zachowującej 
dotychczasowy charakter osiedla.  

Proszę również o informację jakie są wyniki kontroli magazynów chemikaliów na 
terenie Miasta Poznania. Czy wszystkie nielegalne składowiska są należycie 
zewidencjonowane i zabezpieczone? Czy jeszcze jest sporo tego typu składowisk na terenie 
miasta takich jak na ulicy Św. Michała? 
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